
 

 

 

Medborgarförslag inom 2016-09-22 
 

Rubrik: Råttor 

 

Förslag: 

Vi vet att antalet råttor ökat markant senaste tiden. Jag bor vid Karlaplan och har tittat på 

deras hål och gångar i parken runt fontänen. Det behövs krafttag för att bekämpa skadedjuren. 

Mitt förslag är att byta papperskorgarna där. Så låta plåttunnor med lucka. 

 

 


